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2017年6月14日 
14th June 2017 12 更新發展項目的所在位置圖。

Location plan of the development is updated.

18, 20, 22, 24, 26, 
27, 28, 30, 32, 34, 
36, 38, 40, 42, 44, 
46, 48, 50, 52, 54, 
56, 58, 60, 62, 64, 
66, 68, 69, 70, 72, 

74, 76, 78

更新發展項目的住宅物業的樓面平面圖。
Floor plans of residential properties in the development are updated.

127 更新「公共設施及公眾休憩用地的資料」一節。
The section “Information on public facilities and public open spaces” is updated.

139, 140, 141, 
142, 143, 144

更新立面圖。
Elevation plans are updated.

145 更新「發展項目中的公用設施的資料」一節。
The section “Information on common facilities in the development” is updated.

180, 181 更新「申請建築物總樓面面積寬免的資料」一節。
The section “Information in application for concession on gross floor area of building” is updated.
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2017年9月8日 
8th September 2017 2, 3, 4, 5, 6a, 6b 更新「一手住宅物業買家須知」一節。

The section “Notes to purchasers of first-hand residential properties” is updated.

7 更新「賣方及有參與發展項目的其他人的資料」一節。
The section “Information on vendor and others involved in the development” is updated.

12 更新發展項目的所在位置圖。
Location plan of the development is updated.

13 更新發展項目的鳥瞰照片。
Aerial photograph of the development is updated.

14 更新關乎發展項目的分區計劃大綱圖。
Outline zoning plan relating to the development is updated.

150, 171 更新「裝置、裝修物料及設備」一節。
The section “Fittings, finishes and appliances” is updated.
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2017年12月7日 
7th December 2017 7 更新「賣方及有參與發展項目的其他人的資料」一節。

The section “Information on vendor and others involved in the development” is updated.

12 更新發展項目的所在位置圖。
Location plan of the development is updated.

16 更新發展項目的布局圖。
Layout plan of the development is updated.

18, 20, 22, 24, 
26, 36, 46, 58, 

68, 78

更新發展項目的住宅物業的樓面平面圖。
Floor plans of residential properties in the development are updated.

59, 79 更新「發展項目的住宅物業的樓面平面圖」一節的備註。
Remarks of the section “Floor plans of residential properties in the development” are updated.

82 更新發展項目中的住宅物業的面積。
Area of residential properties in the development is updated.

87, 88, 89, 90 更新發展項目的停車位的樓面平面圖。
Floor plans of parking spaces in the development are updated.

129, 130 更新「公共設施及公眾休憩用地的資料」一節之附件圖則。
Plans appended to the section “Information on public facilities and public open spaces” are updated.

132, 133, 134, 
135, 136, 137, 

138

更新「發展項目中的建築物的橫截面圖」一節。
The section “Cross-section plan of buildings in the development” are updated.

139, 140, 141, 
142, 143, 144

更新立面圖及立面圖的備註。
Elevation plans and remarks of elevation plans are updated. 	
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2018年3月6日 
6th March 2018 12 更新發展項目的所在位置圖。

Location plan of the development is updated.

13 更新發展項目的鳥瞰照片。
Aerial photograph of the development is updated. 

18, 20, 22, 24, 30, 32, 34, 38, 
48, 50, 52, 54, 56, 58, 60, 62, 

64, 66, 70, 72, 74, 76, 78

更新發展項目的住宅物業的樓面平面圖。
Floor plans of residential properties in the development are updated.

87 更新「發展項目中的停車位的樓面平面圖」一節。
The section “Floor plans of parking spaces in the development “ is updated.

178 更新「有關資料」一節之附件圖則。
Plan appended to the section “Relevant information” is updated.
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